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Onderwerp Overlast door bladeren

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling in de

cyclus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuillehouder B&W

ln Roosendaal liggen op allerlei plaatsen algeruime tijd grote hoeveelheden bladeren op
o.a. stoepen en fietspaden. Dat is niet ongevaarlijk vooral wanneer het vochtig of nat is. Dat
werpt de nodige vragen op.

1. Waarom is het nog niet opgeruimd?
2. Wanneer wordt het wel opgeruimd?
3. ls het juist dat de gevallen bladeren op stoepen en fietspaden niet door de gemeentelijke

Openbare Werken worden opgeruimd maar door Saver?
Zo ja, hoe komt het dat dit uitbesteed is aan Saver? Dit is toch geen generieke taak van
een vui ln isophaalbed rijf?

Bernd Missal
namens de SP Roosendaal



Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

1. De val van het blad gebeurt in de gehele gemeente Roosendaal. De medewerkers van
Saver kunnen echter niet overal tegelijk zijn. De veegwagens en bladblazers van Saver
zijn druk bezig om al het blad af te voeren en geven daarbij prioriteit aan de ergst
vervuilde locaties.

2. Het is niet exact te zeggen wanneer op welke locatie blad zal worden opgeruimd. Saver
schouwt zelf de staat van de openbare ruimte en ontvangt de meldingen die de
gemeente hierover krijgt. Daarnaast krijgt men ook vanuit Openbare Werken door waar
er grote hoeveelheden blad liggen. Met al deze gegevens worden de prioriteiten gesteld
en wordt er ingegrepen.

3. Dat klopt. Saver is een reinigingsbedrijf, daar valt ook het schoonhouden van de
openbare ruimte onder. Sinds de oprichting voert Saver het machinaal vegen en
bladruimen uit. ln het kader van efficiëntie is daar dit jaar het bladblazen van trottoirs en
fietspaden aan toegevoegd.
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Saskia Schenk-Dekkers

Wethouder Openbare Ruimte


